
 
 
 
 
Úřad městké části Praha 14 
Bratří Venclíků 1073 
198 21 Praha 9 – Černý Most 
 
 
 
                               Zápis č.2/2015 z jednání pracovní skupiny 
                                - osoby se zdravotním znevýhodněním 
 
 
 
Datum a čas: 8. 6. 2015 16:00 hod  
Místo: Úřad městské části Praha 14, Bří Venclíků 1072, zasedací místnost, II. patro 
 
Přítomni: František Bradáč, DiS. (koordinátor komunitního plánování) 
                 Mgr. Lucie Kádnerová (vedoucí skupiny, Centrum Slunečnice) 
                 JUDr. Jana Bašná (ÚMČ Praha 14) 
                 Irena Holíková (ÚMČ Praha 14) 
                 Bc. Michal Prager (zastupitel MČ Praha 14) 
                 Ing. arch. Tomáš Kubal (Farní charita Praha 14) 
                 Iveta Jechová (obyvatelka Prahy 14) 
                  
              
                  
Program jednání  

•••• Zahájení jednání 
•••• Informace jednotlivých členů 
•••• Závěr 

 
 
Zahájení jednání 
Setkání zahájil František Bradáč, DiS. a vedoucí skupiny Mgr. Lucie Kádnerová. 
 
 
 
Informace jednotlivých členů 
 
Koordinátor komunitního plánování p. Bradáč hovořil o přípravě krajské sítě sociálních 
služeb na rok 2016. Dále o dotacích z MHMP, určených na vytvoření mapy přístupnosti a 
bezbariérovosti, na podporu procesů plánování sociálních služeb, na řešení problematiky 
bezdomovectví. Pan Prager zmínil potřebu zaměřit se při vytváření mapy přístupnosti a 
bezbariérovosti kromě komunikací také na budovy (např. zdejší pošta má těžké dveře). 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
Mgr. Kádnerová informovala o výběrovém řízení na úklid kavárny Maňána a přilehlých 
prostor. Zmínila jisté rezervy ve flexibilitě poskytovatelů služeb osobní asistence – zejména 
ve večerních hodinách a při asistencích trvajících méně než 1 hodinu. Pan Prager doplnil, že 
uživatelé jsou mnohdy nuceni pokrývat potřebu osobní asistence využíváním služeb domácí 
ošetřovatelské péče (Home Care). Problémem je také skutečnost, že většina asistentů 
nepochází z okolí místa výkonu služby a musí tak za klienty dojíždět. 
Bc. Michal Prager v návaznosti na minulé setkání informoval, že přednesl potřebu zajištění 
přímého spoje, popř. s jedním přestupem, k nemocnici Bulovka na komisi pro sociální věci. 
Jedno z navrhovaných řešení spočívalo ve využití senior dopravy ČČK. Tato varianta ale 
nesplňuje požadované parametry (co do časové dostupnosti, ceny, flexibility, atp..). Řešení by 
mohlo spočívat například v zajištění přímého bezbariérového spoje ze stanice metra 
Vysočanská. 
Zmínil se o dobře vytvořeném přechodu od CČM přes ulici Bryksova ke Kpt. Stránského. 
Podal informace o projektu Osobka. Konstatoval, že na Černém Mostě není dostatečně 
zajištěna sociální rehabilitace.  
Paní Iveta Jechová zde bydlí 12let. Ke spokojenosti jí chybí bazén s plošinou. Jezdí do 
Letňan, neboť bazén v Hloubětíně není bezbariérový. 
Ing. Arch. Kubal informoval o ukončení aktivit Farní charity Praha 14 s cílovou skupinou 
osoby se zdravotním znevýhodněním z organizačních důvodů. 
 
 
Závěr 
 
Setkání bylo ukončeno v 17:15 hodin. Členové skupiny se shodli na termínu dalšího setkání 
v měsíci září 2015. Termín bude upřesněn.  
 
 
 
Zapsala: Holíková Irena 
 


